



PROTOKOLL FRÅN STYRELSEMÖTE VINIR ISLANDSHÄSTFÖRENING 07 Juni 2021

Närvarande:

Cathrine Sandberg, ordförande
Karin Andersson, vice ordförande
Monica Rohland
Kristina Hagman
Lina Gustavsson
Rebecka Dahlquist

1 Mötets öppnande: Mötet öppnades av Ordförande.

2 Godkännande av dagordning: Dagordningen godkändes av styrelsen.

3 Val av sekreterare: Kristina Hagman

4 Val av justerare: Rebecka Dahlquist

4 Frånvaro: Susanne, Astrid & Åsa.

5 Föregående protokoll: Cathrine läste upp föregående protokoll, som godkändes.

6 Tävlingssektionen: Reglerna har lättats på så det är lättare att anordna tävlingar från och med nu.

- Gaedingakeppni kval sker på Säve 17–18 Juli. 17 juli sker i Vesturs regi och 18 juli sker i Vinirs regi. En domare har fått förhinder vilket lett till att Helen försöker hitta ny domare. Just nu går det inte att anmäla sig i Indta just nu. Detta kan bero på Bambora/SIF avtal. Våra arbetsgrupper ska startas på Facebook. Juniorer kommer att få tävla enligt regeländringar som skedde i kraft 30 juni.
- Det kommer inte bli något lag-SM kval i juli.
- Vi tror att det går att genomföra KM i år och vi börjar planera efter GK.

7 Ungdomssektionen:

N/A

8 Fritidssektionen:

- En föreläsning är hållen digitalt.
- Ytterligare planering kan starta upp igen.

9 Ekonomi: Vårt ekonomiska läge är väldigt stabilt.

10 SIF information:

- Nu är SIF en del av riksidrottsförbundet. Möte är kallat till på onsdag.
- Ett utskick kom till vissa av medlemmarna av misstag för andra gången, igår.

- FEIF vaccinationsregler för häst finns nu i ny version. De innebär vissa lättnader.
- Fremjas kalender och uppdaterade vaccinationsregler finns att hitta som delade på Facebook.

11 Övrigt:

- SM har blivit framflyttat. Diskussion kring profilplagg gav att SIFs profilplagg kunde tjäna som grund samt med förstärkning i form av Vinirs logga på plagget. Vinir kan tänka sig sponsra med max 500 SEK och På Bettet, Maria Olofsson, får se om det går att lösa inom budget.
- Vi ska också undersöka om vi vill ta fram en allmän klubbtröja för Vinir.
- Ett annat alternativ kan också vara att köpa ett antal t-shirts och be På Bettet offerera tryckkostnad för loggan. Cathrine kontaktar På Bettet.

12 Mötet avslutas: Mötet avslutades av ordförande

13 Nästa Möte: 16 augusti 19:00

Vid anteckningarna: Kristina Hagman
Justerat via mail av:


Rebecka Dahlquist

Datum 2021-06-23